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I facuitar expressament ei Sr. Alcalde 
per a la seva signatura i per a! seu 
despiegament 
Aprovat per unanimitat. 

Pie de 30 de julioi 
de! 2002 
ORDRE DEL DIA 

1. Aprovacló acta sessió anterior 
2. Informadó diversa 
3. Licitació obres d'ampliació del 

CEIP Ronçana, 3® Fase. 
4. Aprovació projecte millores 

Pas de Vianants. 
5. Desestimació al-legacions i 

aprovació definitiva projecte 
d'urbanització dels carrers de 
la Torre del Gos. 

6. Estimació parcial al-legacions 
projecte d'urbanització dels 
carrers de Can Feu. 

7. Afers urgents i sobrevinguts 
8. Precs i preguntes 

4. 
S'acorda: Primer. - Aprovar inidal-
ment el Projecte de Millores al Pas de 
Vianants, redactat pels serveis tèc-
nics municipals, amb un pressupost 
d'execució de 70.902,90 € . 

Segon, - Sotmetre a informació 
pública l'esmentat projecte per un 
periode de trenta dies a comptar des 
de la publicado d'aquest anund al 
BOP, en el benentès que si no es for-
mulen al-legadons o redamacions 
restarà definitivament aprovat sense 
necessitat d'un nou acord. 

Aprovat per unanimitat. 

8. 
El regidor Jordi Sala demana què 
s'ha fet en relació a ia vorera per a 
vianants al Gami de la Rovira. 
L'Alcalde informa que ha tingut 
entrada un escrit de TAMPA de la 
Vali del Tenes. Assenyala que ha 
demanat un informe ais Serveis 
Tècnics Munidpais del qual n'explica 
el contingut, 

El regidor Armando Cañizares, en 
reladó a aquest assumpte, manifes-
ta que seria convenient fer una reu-
nió amb TAMPA per examinar les 
soludons, 

L'Alcalde indica que quan tinguem la 
valoradó econòmica es farà la reu-
nió. 
El regidor Jordi Sala demana com 
està Tadquisició del garatge del 
Passatge Santa Eulàlia. 
LAicalde informa que encara no hi 
ha res de nou. 

El regidor Jordi Sala diu que els pro-
pietaris de Ca TEspardenyer han 
demanat un permis d'obres i dema-
na informació al respecte. 
L'Alcalde respon que no es concedirà 
la llicènda i que s'ha dtat els propie-
taris per examinar alternatives, que 
en qualsevol cas hauran de complir 
una sèrie de requisits com que es 
pugui desviar el trànsit de vianants, 
etc. 
El regidor Jordi Sala demana que es 
detalli la informació sobre les proves 
per a la contractadó del tècnic de 
joventut i Tenginyer tècnic. 
L'Alcade informa del résultat de les 
proves i assenyala que ja s'ha comu-
nicat a tots els que hi van partidpar 
Els selecdonats comencen a treballar 
pel mes de setembre. 

El regidor Jordi Sala assenyala que 
anem endarrerits en el projecte de 
TEscola Bressol. 
El regidor Armando Cañizares pro-
posa que si ens presenten el projec-
te de manera inmediata es podria fer 
un Pie extraordinari per aprovar el 
projecte i que es pugui sotmetre a 
exposidó pública, de manera que 
avancem temps, ja que a efectes del 
termini d'exposició, agost no és 
inhábil. 

L'Alcalde manifesta que hi està d'a-
cord, que si per les dates podem fer 
Taprovació en un Pie extraordinari, 
es convocará. 

El regidor Enric Barbany demana si ja 
s'ha aprovat la li quidació i el pressu-
post de la Mancomunitat de la Valí 
del Tenes. 
L'Alcalde respon que sí i que ho lliu-
rarà ais grups. 
El regidor Enric Barbany demana 
com està el treball de creuament del 
padró d'escombraries amb el de TIBI. 
L'Alcalde informa que hi ha 2 fun-
cionàries treballant-hi, que s'ha 
avançai molt, però encara no s'ha 
acabat. 

El regidor Josep Margenat diu que a 
TAlzinar de Can Burgués (part és a la 
zona verda del PPO) hi ha arbres en 
mal estât i convindria una actuació 
per salvar les alzines que queden. A 
la tardor s'hauria de fer una espor-
gada. 
L'Alcalde manifesta que podríem 
demanar assessorament tècnic sobre 
quina és la millor actuació que s'hi 
pot fer. 

El regidor Armando Cañizares, en 
reiació ai projectat Organisme autò-
nom de comunicació local, manifes-
ta que ja disposem d'un projecte 
d'estatuts. 

Caldria convocar la reunió de TAjun-
tament i els représentants de Canal 
SET per avançar cap a Taprovació. 
També manifesta que caldrà reunir la 
comissió per les obres del CEIP 
Ronçana que es va acordar. 

L'Aicalde diu que sobre l'Organisme 
autònom de comunicado, es lliurarà 
els esborranys als grups i a Canal SET 
perqué es puguin haver examinât 
abans de la reunió. 

Sobre la reunió del CEIP Ronçana es 
convocará al setembre. 

Josep Ciurans i Cabot 

Registre Civil 
Naixements 
22-6-02 Marc Sansa Fresnadillo 

fili d'Esteban i Frandsca 

25-7-02 Marc Torres Sans 
fili de Jordi i Rosa Maria 

25-7-02 Berta Torres Sans 
filia de Jordi i RosaMaria 

3-8-02 Anna Astudillo Lamagrande 
filia de José i M. Consuelo 

12-8-02 Clàudia Pons Cózar 
filia d'Agustí i Monica 

12-8-02 Aleix Pons Cózar 
fill d'Agustí i Mònica 

27-8-02 Ariadna Pérez Estapé 
filia de Marcos i 
Montserrat 

27-8-02 Ada Regidor Vivas 
filia de Marcelino i Ana 

2-9-02 Ignasi Miró Pedrerol 
fill d'Ignasi i M. del Mar 

13-9-02 Andrea Ruiz Ferreiro 
filia de Marc i M. Teresa 

13-9-02 Oriol Montesa Tell 
fill de Miguel i Susanna 

13-9-02 Carles Bernal Gubern 
fill de Carlos i M. Teresa 

16-9-02 Hugo Agüera Marco 
fili d'Antonio i M. del Mar 

Matrimonis 
21 -6-02 Carlos Daniel Acevedo 

i Karina Vanesa Merens 
de Sta. Eulàlia 

11-9-02 Luis Daniel Argote i 
M. Pilar Castellarnau 
Bonet de Sta. Eulàlia 
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